
                  -1- 9. zasedání zastupitelstva města 

  
 
 

 

 
 
 

Zápis 
 
z 9. veřejného zasedání Zastupitelstva města Tachova, které se konalo dne 4. listopadu 2019 
od 18:00 hodin v kinosále areálu Mže v Tachově, Hornické ulici čp. 1695. 
 
Přítomno: 20 zastupitelů dle prezenční listiny 
Omluvena: Mgr. Matějčková Iva 
 
1) Zahájení. 
 
Zasedání zahájil starosta města Mgr. Ladislav Macák. 
 
Uvítal všechny přítomné zastupitele i veřejnost.  
Zastupitelé jednomyslně schválili pro dnešní jednání použití elektronického hlasování. 
V případě technických problémů se uplatní původní forma hlasování tj. hlasování zvednutím 
ruky. 
Výsledky hlasování o jednotlivých usneseních jsou přílohou tohoto zápisu. 
 
Pan starosta seznámil přítomné s programem jednání. 
Vyzval zastupitele k přednesení návrhů nebo doplnění programu jednání.  
Návrhy ani připomínky k programu vzneseny nebyly. 
 
Program jednání byl schválen. 
 

1) Zahájení 
2) Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu, schválení programu jednání 
3) Zpráva o činnosti Rady města Tachova za uplynulé období od veřejného zasedání 

zastupitelstva města, které se konalo dne 30.9.2019, kontrole usnesení a vyřizování 
návrhů, připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města - předkládá  
Mgr. L.Macák  

4) Projednání zápisů z jednání výborů zastupitelstva města, návrhů a informací předsedů 
finančního výboru a kontrolního výboru zastupitelstva města - řídí Mgr. L.Macák 

5) Projednání zápisů ze schůzí osadních výborů, jejich návrhů a vystoupení jejich 
zástupců - řídí  Mgr. I.Sochorová 

6) Rozpočtové opatření č.13/2019 – předkládá Ing. J.Horáček 
7) 1.verze návrhu rozpočtu města na rok 2020 – předkládá Ing. J.Horáček 
8) Návrhy v oblasti majetkoprávních úkonů města v pravomoci zastupitelstva města - 

předkládá p. J.Dvořák 
9) Různé a podněty veřejnosti k obecné problematice města v jeho samostatné  

působnosti -  předkládají : rada města, členové zastupitelstva města a občané -řídí 
Mgr. Z.Hnát 

10) Usnesení a závěr. 
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2) Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu, schválení programu jednání. 
 
Panem starostou byli navrženi a schváleni do návrhové komise:  P. Hrůša, P. Braunová, J. Straka 
 
Za ověřovatele zápisu byli schváleni: P. Sklenář, V. Svoboda 
 
Zapisovatelkou byla jmenována: sl. S. Andréová. 
 
3) Zpráva o činnosti Rady města Tachova. 
 
Zprávu o činnosti rady města za uplynulé období přednesl pan starosta. 
 
Rozpracování úkolů z 8. veřejného zasedání Zastupitelstva města Tachova, které se 
konalo dne 30. září 2019, včetně řešení připomínek, námětů a dotazů i z dřívějších 
zasedání zastupitelstva, pokud není jejich sledování jinak zajištěno. 
 
Osadnímu výboru Světce a Velký Rapotín byly zaslány stanoviska rady k jejich požadavkům. 
 
II. Rozpracované  úkoly : 
 
1. Řešit umístění nového přechodu pro chodce na komunikaci v úseku od Benziny (Plzeňská 

ul.) k Úřadu práce (Tř.Míru) 
Zodpovídá : ORI MěÚ + vedení města 

 
 

2. Po zpracování studie možného parkování řešit rozšíření parkovacích míst na sídl.“západ“ 
Zodpovídá : ORI MěÚ 
 

Zprávu o činnosti Rady města Tachova za uplynulé období od posledního zasedání 
zastupitelstva města, které se konalo dne 30.09.2019, kontrole usnesení a vyřizování návrhů, 
připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města, vzali zastupitelé na vědomí. 
 
4) Projednání zápisů z jednání výborů zastupitelstva města, návrhů a informací 

předsedů finančního výboru a kontrolního výboru zastupitelstva města. 
 
Bod řídil pan starosta  
 
Ing. V. Svoboda, předseda finančního výboru, přečetl zápis z jednání Finančního výboru 
Zastupitelstva města Tachov ze dne 30.10.2019. 
 
Zastupitelé: 
Vzali na vědomí zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva města Tachov,  konaného 
dne 30.10.2019  

Mgr. P. Vrána, předseda kontrolního výboru, přečetl zápis z jednání Kontrolního výboru 
Zastupitelstva města Tachov ze dne 30.10.2019. 
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Zastupitelé: 
a) Vzali na vědomí zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva města Tachov,  
konaného dne 30.10.2019 
 
b) K návrhu uložit radě města: 

• předložit KV podklady pro zdůvodnění výše nájmu ve výši 48,- Kč/m2/měs. - 
usnesení RM č. 20/592 bod 2 a bod 3 

• předložit KV dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo č. 841/UC/2019/29 – usnesení RM č. 
20/595   

• předložit KV zdůvodnění výše nájemného 50,- Kč/m2/rok + DPH v platné sazbě -
usnesení RM č. 21/610   

• předložit KV schválený plán oprav a údržby nemovitostí ve vlastnictví města na rok 
2020 Správou majetku a údržby Tachov s.r.o. - usnesení RM č. 21/612   

• předložit KV zdůvodnění výše ceny za pronájem jízdárny ve výši 500,- Kč/ hod - 
usnesení RM č. 21/618 

A. Zítek nesouhlasil s tím, aby Rada města Tachova odůvodňovala kontrolnímu výboru ze 
zákona záležitosti, které kontrolnímu výboru nenáleží. Zastupitelé si mohou zažádat o 
jakékoliv podklady či radu města navštívit. 
 
Pan starosta má stejný názor jako A. Zítek a podotknul, že nikdy nebylo zvykem překládat 
kontrolnímu výboru takhle detailně usnesení rady. 
 
Návrh nebyl přijat. 
 
 
5) Projednání zápisů ze schůzí osadních výborů, jejich návrhů a vystoupení jejich 

zástupců. 
 
Bod řídila I. Sochorová, která přečetla zápis z jednání Osadního výboru Velký Rapotín z 
12.10.2019. 
 
a)  Zastupitelé vzali na vědomí zápis z osadního výboru Velký Rapotín z 12.10.2019 
 
b) Odvolali z funkce dosavadního předsedy osadního výboru Velký Rapotín p. J. Ruta  a 
zvolili do funkce předsedy osadního  výboru  p. Ing.V. Nepraše 
 
 
6) Rozpočtové opatření č.  13/2019 
 
Bod vedl Ing. J. Horáček 
 
Navrhovaným rozpočtovým opatřením budou příjmy ve výši 372.476.838,00 Kč a výdaje ve 
výši 447.698.138,00 Kč. Saldem příjmů a výdajů bude schodek ve výši 75.221.300,00 Kč, po 
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zapojení financování bude schodek ve výši 40.825.300,00 Kč (poslední schodek upraveného 
rozpočtu schválený rozpočtovým opatřením č.12/2019 činil 75.476.809,00 Kč). 
 
Dotazy nebo připomínky k předloženému návrhu nebyly.  
 
Zastupitelé schválili rozpočtové opatření č. 13/2019 
 
Zastupitelé vzali na vědomí schválené rozpočtové opatření města Tachova č. 12/2019 
 
7)  1.verze návrhu rozpočtu města na rok 2020 
 
Bod vedl Ing. J. Horáček 
 
Návrh rozpočtu na rok 2020 je předkládán jako schodkový. Výdaje ve výši 441.923.000,-- Kč 
převyšují příjmy ve výši 372.502.000,-- Kč o částku 69.421.000,-- Kč. Po zapojení 
financování (úhrada splátek úvěru a předplaceného nájmu) ve výši 10.867.000,-- Kč je 
schodek rozpočtu ve výši 80.288.000,-- Kč. Schodek rozpočtu je kryt přebytky hospodaření 
minulých let. 
 
J. Horáček doplnil, že 25.11.2019 od 17:00 hodin bude kvůli rozpočtu města na rok 2020 
rozšířená Rada města Tachova. 
 
Zastupitelé vzali na vědomí 1.verzi návrhu rozpočtu města na rok 2020 
  
8) Návrhy v oblasti majetkoprávních úkonů města v pravomoci zastupitelstva města. 
 
Bod vedl J. Dvořák 
 
Zastupitelé: 
 
1) Schválili zřízení věcného břemene mezi ČR – Státním pozemkovým úřadem, IČ: 
01312774, Husinecká 1024/11a, 130 00 Praha 3 - Žižkov (vlastník nemovitostí povinných) a 
městem Tachov, IČ: 00260231, Hornická 1695 (osoba oprávněná) pro vedení stávající 
dešťové a splaškové kanalizace, hlavní řad, stoky A a B + související zařízení v rozsahu 
vymezeném geometrickým plánem č. 4895-32/2019 na p.p.č. 2948/1, č. 2984/1, č. 2984/3, č. 
2988/9 a č. 3022 v k.ú. Tachov souhlasným prohlášením o uznání práva věcného břemene 
vzniklého podle § 50 vodního zákona č. 254/2001 Sb. v platném znění, o narovnání právních 
vztahů osob oprávněné a povinné v záležitosti respektování podmínek užívání nemovité věci 
v ochranném pásmu „Kanalizace pro 1190 bytových jednotek Tachov, stoka A a B“. Úhrada 
za věcné břemeno činí jednorázově 208 725,- Kč.   
 
2) Schválili bezúplatné nabytí pozemkové parcely č. 1073/5 (o výměře 5 m2) a pozemkové 
parcely č. 1073/6  (o výměře 2 m2) v k.ú. Tachov od Plzeňského kraje (hospodaření se 
svěřeným majetkem kraje Správa a údržba silnic Plzeňského kraje, p.o.) do vlastnictví města 
Tachov. Jedná se o oddělené pozemky po dokončení stavby „Tachov, Modernizace uličního 
prostoru ulice Na Jitřence“. Správní poplatek za návrh na vklad do katastru nemovitostí 
uhradí nabyvatel. Převod bude řešen darovací smlouvou. 
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3) Schválili nabytí p.p.č. 2694/3 o výměře 6.970 m2 v k.ú. Tachov pro účely budoucí 
výstavby rodinných domů od J. Ch, Tachov a K. Ch. M., Šťáhlavy, za smluvní kupní cenu ve 
výši 390 Kč/1 m2. 
 
4) Schválili záměr odprodeje p.p.č. 406/2 o výměře 7649 m2 v k.ú. Oldřichov u Tachova pro 
účely výstavby v souladu s podmínkami platného územního plánu za minimální kupní cenu 
2.200.000 Kč + DPH v platné sazbě. Kupní smlouva bude uzavřena s výhradou zpětné koupě, 
přičemž do 3 let ode dne provedení vkladu vlastnického práva do katastru nemovitostí podá 
kupující kompletní žádost o stavební povolení, stavba bude dokončena do 3 let ode dne 
vydání stavebního povolení. 
Kupující zaplatí zálohu (jistinu) ve výši 10% kupní ceny před definitivním schválením 
v orgánech obce, zbývající část kupní ceny bude zaplacena do 90 dnů ode dne podpisu kupní 
smlouvy. 
 
A. Zítek doplnil, že tato záležitost se řešila již na minulém zastupitelstvu, kdy mohla pozemek 
koupit jediná společnost, dali jsme to zpět a nyní se může ucházet více společností.  
 
Pan starosta: Toto je otevřený záměr, může se tedy přihlásit kdokoliv, kdo splňuje podmínky. 
 
5) 
a) Neschválili zveřejnit záměr prodeje pozemku p.č. 17/1 jehož součástí je budova s čp. 12 

vedená jako objekt bydlení, vše v k.ú. Oldřichov u Tachova, na základě žádosti p. H. G. 
bytem Kollárova 1572, Písek. 

b) Schválili demolici budovy čp. 12 v k.ú. Oldřichov u Tachova. 

6) Schválili záměr odprodeje části p.p.č. 108 v k.ú. Tachov (označení a výměra parcely budou 
určeny na základě geometrického plánu) k účelu užívání funkčního celku u objektu č.p. 2278 
v Panenské ulici, za kupní cenu dle Zásad ve výši 1.000 Kč/1 m2. Plnění je osvobozeno od 
DPH.  Geometrický plán bude vyhotoven na náklady kupujícího.  
 
7) Schválili odprodej p.p.č. 233/36 v k.ú. Vítkov u Tachova o výměře 26.841 m2 pro 
společnost Formy Tachov s.r.o., IČ: 63507056, Oldřichov 82, Tachov k účelu výstavby haly, 
za smluvní kupní cenu 280 Kč/1 m2 + DPH v platné sazbě (cena obvyklá dle znaleckého 
posudku č. 1179-03/2019). Geometrický plán je vyhotoven na náklady kupujícího. Kupní 
smlouva bude uzavřena s výhradou zpětné koupě, stavba bude dokončena nejpozději do 
31.12.2025. 
Kupující zaplatí zálohu (jistinu) ve výši 10 % kupní ceny před definitivním schválením 
v orgánech obce, 10 % kupní ceny do deseti dnů po podpisu kupní smlouvy. Zbývající část 
kupní ceny bude zaplacena do 1 roku ode dne provedení vkladu vlastnického práva do 
katastru nemovitostí. 
 
J. Straka: Prodejem tohoto pozemku se bude stavět na motokrosové trati, navíc pozemek leží 
v ose střelnice u plynáren. Dotazoval se, zda se jednalo s motokrosaři a zda máme ošetřeno, 
že výstavba zde nebude znamenat zánik střelnice u plynáren.  
 
Pan starosta: Motokrosaři mají trať pouze zapůjčenou po dobu, než se bude stavět a ví to od 
začátku a zatím se neví, zda část trati zůstane nebo ne, to uvidíme až po dokončení stavby. 
Co se týče střelnice, je to obdobné, protože tato lokalita je dle územního plánu určena 
k zástavbě. 
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J. Straka: Znamená to tedy, že v Tachově již nebude kde jezdit na motokrosové trati a 
střelnice u plynáren zanikne? 
 
P. Starosta: Kvůli tomu, že jsme tam tehdy motokrosaře pustili, do doby než se na pozemku 
bude stavět, bylo dost zle. Obzvláště od lidí z „Vilek“ kvůli hluku a proto tam ani nebyla 
schválená motokrosová trať a nemohli se tam konat nikdy ani závody. To, že v Tachově není 
motokrosová trať, se musíme zeptat lidí, co jí zrušili v Rokli. V územním plánu není nikde 
napsáno, že bude motokrosová trať. 
 
A. Zítek podotknul, že majetek města by se měl prodávat za vyšší hodnotu.  
 
P. Starosta: Tento pozemek je ve svahu a nebude to jednoduché srovnat a musí se také 
vybudovat kus veřejné komunikace. Myslím si, že bychom měli mít zájem zde mít 
stabilizované firmy, které v Tachově jsou již dlouho a všichni bychom koukali, kdyby odešli 
do jiného města,  kde by jim nabídli lepší podmínky. 
 
P. Hvizdoš jednatel firmy Formy Tachov s.r.o.: 
Motokrosová trať bude přístupná po celou dobu výstavby a mohou jí tedy motokrosaři 
využívat. Všechny komunikace vybudujeme na vlastní náklady. Podal informace o 50. leté 
tradici v oblasti vývoje, konstrukce a výroby technologicky náročných forem pro vstřikování 
plastů. Společnost zaměstnává cca 140 kvalifikovaných pracovníků. Bohužel máme hrozného 
pronajímatele, který dělá vše proto, aby nás vyhodil, a vidí v tom jediný záměr a to jsou 
peníze. Vůči městu Tachov se chováme zodpovědně a podporujeme ho.  
 
A. Zítek sdělil, že se mu opět nelíbí cena, za kterou se pozemek prodává, ale po pěkné řeči 
pana jednatele firmy Formy Tachov s.r.o. změnil názor a bude hlasovat pro schválení. 
 
J. Straka poděkoval jednateli, že osobně přišel obhájit tento krok a chápe, že je důležitým 
zaměstnavatelem v našem městě. Ale je tohle opravdu jediná možnost? Nepochybujeme o 
tom, že to bude pro volnočasové vyžití v našem městě bolestivý krok. Máme jiné pozemky ve 
vlastnictví města, které by bylo možné využít? Takto můžeme najít kompromis. 
 
Pan starosta sdělil, že mu z této řeči je špatně, protože nikdo nelikviduje volnočasové aktivity. 
Takže nechápu, proč by měl mít přednost propůjčený pozemek pro trénování před stavbou 
zavedené firmy. Nehledě na to, jednatel firmy sdělil, že trať bude možné nadále využívat. 
Takže o co jde? Předvést se? 
  
J. Straka: Diskutovat mohu, jsem zvoleným členem zastupitelstva, děkuji 
  
8) Schválili odprodej p.p.č. 2484/19 o výměře 39 m2 a p.p.č 2484/20 o výměře 80 m2 a p.p.č. 
2484/16 v k.ú. Tachov dle geometrického plánu č. 4944-324/2019 k účelu užívání vedle 
stávající prodejny nábytku v Bělojarské ulici č.p. 1866 a vedle budoucí přístavby za 
prodejnou pro M. H., Tachov za kupní cenu ve výši 1.000 Kč/1 m2 – 30% (snížení z důvodu 
ztížených podmínek užívání - výskyt inženýrských sítí), tj. 700 Kč/1 m2. Plnění je 
osvobozeno od DPH. Kupní cena bude zaplacena nejpozději do 3 let ode dne podpisu kupní 
smlouvy. 
 
9) Schválili odprodej části p.p.č. 3165/1 v k.ú. Tachov (označení a výměra parcely budou 
určeny na základě geometrického plánu) k účelu výstavby bytových domů pro Ing. J. R., 
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Tachov za kupní cenu dle Zásad ve výši 500 Kč/1 m2 + DPH v platné sazbě. Geometrický 
plán bude vyhotoven na náklady kupujícího. Kupní smlouva bude uzavřena po dokončení 
stavby, bude jí předcházet smlouva o budoucí kupní smlouvě. Podmínkou pro uzavření 
budoucí kupní smlouvy je zpracování a schválení územní studie pro toto celé území. 
Výstavba bytových domů bude dokončena nejpozději do 5 let ode dne podpisu smlouvy o 
budoucí kupní smlouvě. 
 
10) 
a) Schválili zrušení stávajícího věcného práva výhrady zpětné koupě na p.p.č. 3620/163 

v k.ú. Tachov mezi povinnými manželi J. a M. G., Tachov a oprávněným Městem 
Tachov, IČ: 260231, Hornická 1695, vzniklého z Kupní smlouvy s výhradou zpětné 
koupě, jejíž vklad byl proveden 14.06.2017 pod spis. zn. V-2001/2017-410. Veškeré 
náklady spojené s uzavřením smlouvy, uhradí povinný. 

b) Schválili zřízení věcného práva výhrady zpětné koupě na p.p.č. 3620/163 v k.ú. Tachov 
mezi povinnými manželi J. a M. G., Tachov a oprávněným Městem Tachov, IČ: 260231, 
Hornická 1695, na dobu určitou do 31.12.2025. Veškeré náklady spojené s uzavřením 
smlouvy, uhradí povinný. 

 
A. Zítek: Proč je tam tak dlouhá lhůta do 31.12. 2025, když je nyní konec roku 2019? 
 
Pan starosta:  Tato stavba je rozestavěná hodně dlouho a nyní není šance, že bude dokončena.  
Proto jsme souhlasili s dalším prodloužením termínu. 
 
11) Schválili  
a) pro nové ulice výhledově budované v lokalitě Výspa – 2. etapa: název ulice „Na Kopci“ 

pro novou ulici v příloze označenou č. 1, název ulice „Květná“ pro novou ulici v příloze 
označenou č. 2, název ulice „K Lesíku“ pro novou ulici v příloze označenou č. 3 a název 
ulice „V Lukách“ pro novou ulici v příloze označenou č. 4;  

b) pro novou ulici výhledově budovanou v lokalitě Americká: název ulice „Ke Studánce“ pro 
novou ulici v příloze označenou č. 5; 

c) název ulice „K Rozhledně“ pro oddělenou část stávající ulice Petra Jilemnického od 
křižovatky k rozhledně a památníku Vysoká s účinností od 01.03.2020 

 
9) Různé a podněty veřejnosti 

Bod řídil Mgr. Z. Hnát 

Zastupitelé: 
 
1) 
Schválili Regionálnímu vzdělávacímu a informačnímu středisku, příspěvkové organizaci, 
Školní 1094, 347 01  Tachov,  IČ: 71234608 
a) snížení  účelového  investičního  příspěvku  na  rekonstrukci  ubytovací  kapacity  –  2. 
část o 28 923 Kč,   

b) poskytnutí  účelového  neinvestičního  příspěvku na výměnu čtyř lůžek za dvě dvoulůžka 
v ubytovací části Regionálního vzdělávacího a informačního střediska ve výši 28 000 Kč.  

2) 
Schválili Základní škole Tachov, Zárečná 1540,  příspěvkové  organizaci,  347 01 Tachov, 
IČ: 75006812, požadavek na 
a) ponížení účelového neinvestičního příspěvku o částku 35 090,00 Kč, 
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b) poskytnutí účelového investičního příspěvku ve výši 35 090,00 Kč na úhradu výdajů za 
zpracování projektové dokumentace na přestřešení nákladového prostoru školní jídelny 
(rampy). 
 

3) 
1. Vzali na vědomí žádost hokejového klubu Hockey Club Tachov, spolek, Pobřežní 1547, 

347 01   Tachov,   IČ: 26518406,  doručenou  dne  20.9.2019,  doplněnou  dne  7.10.2019, 
o účelovou finanční dotaci ve výši 70 000,- Kč. 

2. Rozhodli poskytnout žadateli účelovou finanční dotaci z rozpočtu Města Tachova na 
úhradu   jeho   finanční  spoluúčasti  na  uznatelných  nákladech  projektu   „Rekonstrukce 
a modernizace šaten pro děti a mládež – Hockey Club Tachov, spolek“ z dotačního 
programu Plzeňského kraje „Podpora vybudování a modernizace sportovišť v roce 2019“ 
ve výši 70 000 Kč, a to za podmínek uvedených v předloženém návrhu smlouvy.  

3. Schválili předloženou smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu Města Tachova v roce 
2019 s žadatelem ve výši a na účel dle rozhodnutí uvedeného v bodě 2. 

 
 
P. Sklenář, upozornil na základě žádosti občanů v ulici Želivského č. 1755,1756-1759, po 
osazení nového úspornějšího osvětlení, světlo nedosvítí na chodník mezi domy č. 1755-1756, 
který se ocitl v úplné tmě.  
 
Pan starosta reagoval, že situaci nechá prověřit a budou přijata opatření. 
 
Z. Brachtel se dotazoval na základě žádosti občanů na parkoviště na sídlišti západ před 
vjezdem do ulice Lipová a Na Třešňovce, kde je neefektivní parkování vozidel a zda by bylo 
možné parkovací místa nalajnovat tak, aby vznikly, další parkovací místa.  
Dále upozornil, že v ulici Husitská u vietnamské prodejny pod rybářstvím pana Kubíčka mají 
prodejci vystaveno své zboží na chodníku, je zde také osazen parkovací automat. Zboží, které 
je vystaveno společně s parkovacím automatem neumožnuje průjezd kočárků.  
 
Pan starosta: parkoviště před vjezdem do ulice Lipová je provizorní, vymezené cityblocky, 
které stanovil dopravní inspektorát PČR. Když jsme opravovali část ulice Tovární, neměli 
jsme v té době dostatek peněz na úpravu tohoto parkoviště. Současně sděluji, že budoucí 
úpravou tohoto provizória se sníží kapacita tohoto parkoviště. 
Co se týká ulice Husitské je to otázka záboru veřejného prostranství a každý provozovatel by 
měl zachovat pruh v šíři 1,5 metru pro průchod lidí. Takže je to otázka zpoplatnění tohoto 
záboru veřejného prostranství. 
 
Pan tajemník: Podal informaci, že od 1.1.2020 vstoupí v platnost nový zákon o místních 
poplatcích. Úřad v současné době připravuje novou obecně závaznou vyhlášku, která bude 
v souladu s novým zákonem.  
 
Jan Straka: Poděkoval za rozšíření nádob na vodu na hlavním hřbitově. Dále se obrátil na 
místostarostu přes oblast školství, zda se naše základní školy připojí k plánované středeční 
stávce. Podotknul, že se mu nelíbí tzv: zadušení požadavků kontrolního výboru směrem 
k radě města.  
 
Pan Horáček: ke stávce se přihlásila pouze ZŠ Kostelní a to v provizorním provozu a zbylé 
dvě ZŠ se ke stávce nepřihlásily. 
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A. Zítek reagoval na zadušení požadavků kontrolního výboru s tím, že si nemyslí, že by 
požadavky kontrolního výboru k radě města byly v souladu se zákonem o obcích. Myslí si, že 
mohli členové zastupitelstva za KV požádat ústně. Dělá to na něj dojem, že ty požadavky 
nebyly až tak důležité.   
 
P. Rožmberská poděkovala radě města za vyřízení žádosti (petice) na odstranění kontejnerů 
ve Fučíkově ulici. Zároveň požádala o ponechání kontejnerů na bioodpad. Nabídla městu 
formou sponzorského daru dva kusy kontejnerů na bioodpad. 
 
V. Svoboda: Informoval o tom, že kontejnery na bioodpad osazuje firma Ekodepon s.r.o. 
každoročně v měsíci dubnu a stahuje je dokonce měsíce října. Současně zajištuje i jejich 
vývoz a to na základě smlouvy, kterou má uzavřenou s členskými obcemi SOČ. 
 
Pan starosta: Poděkoval za nabídku a zopakoval slova pana V. Svobody. 
Zároveň doplnil, že na druhé straně si občané z této lokality stěžují, že nemají kam odpadky 
ukládat.  
 
P. Minárik: Rozsáhle hovořil o studii budoucího parkoviště nad hřištěm za ZŠ Hornická a ul. 
1. Máje pod jejich bytovkami. Tázal se, zda budou obeznámeni s tím projektem, upozornil na 
negativní dopady na životní prostředí při startování parkujících aut. V této souvislosti 
upozornil i na porušování nočního klidu v pohostinství zvaném Májovka. Stává se, že je klid 
pouze v době od 03:00 – 05:00 hod. Ptal se, kolikrát tam byla na kontrole městská policie a 
proč tato provozovna má zavírací dobu v 01:00 hod. Uvedl, že by se mohla v noční době 
využívat „ prázdná „ parkoviště u Lidlu, Tesca, Billy a Kaskád. 
 
Pan starosta: Sdělil, že v případě využití parkovišť u nákupních center se jedná o soukromý 
majetek kromě Kaskád. Parkoviště u MÚ je z poloviny přes noc využito, ale musí být 
uvolněno do 7 hodiny ranní. Kontroluje to MP. Po zpracování dokumentace na parkoviště nad 
hřištěm školy bude s občany jednáno. Dále podal obecnou informaci o problémech 
s parkováním v našem městě včetně bývalého návrhu na vybudování parkovacího domu na 
sídlišti Rapotín. Po provedeném průzkumu bylo od tohoto záměru upuštěno, protože 
minimum občanů z této lokality bylo ochotno platit nájem. Nikdy nejde vyhovět všem 
požadavkům, v jakékoliv oblasti, rozhoduje většina. 
 
 
 
 
 
 
 
Další dotazy a připomínky vzneseny nebyly. 
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10) Usnesení a závěr. 
 
Návrh na usnesení přednesl P. Hrůša. 
 
Pan starosta poděkoval všem přítomným za účast a všem zastupitelům a zastupitelkám za 
spolupráci. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
………………………      ……………………… 
Ing. Josef Horáček           Mgr. Ladislav Macák 
místostarosta                       starosta 
 
 
 
 
 
 
 
ověřovatelé: 
 
 
................................ 
 
 
 
................................ 
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Příloha – protokol  z elektronického hlasování: 
 
1. zasedání zastupitelstva konané dne 04.11.2019 

 

 

 

V 17:48:46 hod. se začíná projednávat bod 1/1 

      Program jednání 

 

Bylo schváleno v 18:05:04 hod. 

Pro 20, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 

 

 

 

V 18:05:04 hod. se začíná projednávat bod 2/1 

      Návrhová komise 

 

Bylo schváleno v 18:06:04 hod. 

Pro 20, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 

 

 

 

V 18:06:04 hod. se začíná projednávat bod 3/1 

      Ověřovatelé zápisu 

 

Bylo schváleno v 18:06:50 hod. 

Pro 20, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 

 

 

 

V 18:06:50 hod. se začíná projednávat bod 4/1 

      Zpráva o činnosti RM 

 

Bylo schváleno v 18:28:42 hod. 

Pro 20, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 
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V 18:28:42 hod. se začíná projednávat bod 5/1 

      Zápis z jednání Finančního výboru 

 

Bylo schváleno v 18:31:18 hod. 

Pro 20, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 

 

 

 

V 18:31:18 hod. se začíná projednávat bod 6/1 

      Zpráva z jednání kontrolního výboru  

 

Brachtel MDDr. Zdeněk: ano 

Braunová Mgr. Petra: ano 

Dvořák Jaroslav:  zdržel se 

Dvořáková Ing. Michaela: ano 

Hnát Mgr. Zdeněk: ano 

Horáček Ing. Josef: ano 

Hrůša Mgr. Pavel: ano 

Macák Mgr. Ladislav: ano 

Macák Ing. Radovan: ano 

Matějčková Zezulová Mgr. Iva: nepřítomen 

Meinl Mgr. František:  zdržel se 

Mužík Mgr. Václav: ano 

Sklenář Pavel: ano 

Sochorová Mgr. Iveta: ano 

Straka Mgr. Jan: ano 

Svoboda Ing. Václav: ano 

Šimková MUDr. Taťána: ano 

Vaňková Božena: ano 

Větrovský Libor: ano 

Vrána Mgr. Petr : ano 

Zítek Mgr. Adam: ano 
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Bylo schváleno v 18:37:12 hod. 

Pro 18, proti 0, zdrželi se 2, nehlasovali 0, nepřítomní 1 

 

 

 

V 18:37:12 hod. se začíná projednávat bod 7/1 

      Uložení úkolú od KV radě města 

 

Brachtel MDDr. Zdeněk: ano 

Braunová Mgr. Petra: nehlasoval 

Dvořák Jaroslav:  zdržel se 

Dvořáková Ing. Michaela: ano 

Hnát Mgr. Zdeněk: ne 

Horáček Ing. Josef: ne 

Hrůša Mgr. Pavel: ano 

Macák Mgr. Ladislav: ne 

Macák Ing. Radovan: ano 

Matějčková Zezulová Mgr. Iva: nepřítomen 

Meinl Mgr. František:  zdržel se 

Mužík Mgr. Václav: ano 

Sklenář Pavel: ano 

Sochorová Mgr. Iveta: ne 

Straka Mgr. Jan: ano 

Svoboda Ing. Václav: ne 

Šimková MUDr. Taťána: ne 

Vaňková Božena: ano 

Větrovský Libor: ne 

Vrána Mgr. Petr : ano 

Zítek Mgr. Adam: ne 

 

Nebylo schváleno v 18:39:29 hod. 

Pro 9, proti 8, zdrželi se 2, nehlasovali 1, nepřítomní 1 
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V 18:39:29 hod. se začíná projednávat bod 8/1 

      Osadní výbor V.Rapotín 

 

Bylo schváleno v 18:41:11 hod. 

Pro 20, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 

 

 

 

V 18:41:11 hod. se začíná projednávat bod 9/1 

      Volba předsedy OV V.Rapotín 

 

Bylo schváleno v 18:41:49 hod. 

Pro 20, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 

 

 

 

V 18:41:49 hod. se začíná projednávat bod 10/1 

      Rozpočtové opatření  13/2019 

 

Bylo schváleno v 18:43:32 hod. 

Pro 20, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 

 

 

 

V 18:43:32 hod. se začíná projednávat bod 11/1 

      Rozpočtové opatření 12/2019 

 

Bylo schváleno v 18:44:30 hod. 

Pro 20, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 

 

 

 

V 18:44:30 hod. se začíná projednávat bod 12/1 

      IRozpočet města 2020 
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Brachtel MDDr. Zdeněk: ano 

Braunová Mgr. Petra: ano 

Dvořák Jaroslav: ano 

Dvořáková Ing. Michaela: ano 

Hnát Mgr. Zdeněk: ano 

Horáček Ing. Josef: ano 

Hrůša Mgr. Pavel:  zdržel se 

Macák Mgr. Ladislav: ano 

Macák Ing. Radovan: ano 

Matějčková Zezulová Mgr. Iva: nepřítomen 

Meinl Mgr. František: ano 

Mužík Mgr. Václav: ano 

Sklenář Pavel: ano 

Sochorová Mgr. Iveta: ano 

Straka Mgr. Jan: ano 

Svoboda Ing. Václav: ano 

Šimková MUDr. Taťána: ano 

Vaňková Božena: ano 

Větrovský Libor: ano 

Vrána Mgr. Petr : ano 

Zítek Mgr. Adam: ano 

 

Bylo schváleno v 18:47:04 hod. 

Pro 19, proti 0, zdrželi se 1, nehlasovali 0, nepřítomní 1 

 

 

 

V 18:47:04 hod. se začíná projednávat bod 13/1 

      Věcné břemeno -SPÚ 

 

Bylo schváleno v 18:49:39 hod. 

Pro 20, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 
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V 18:49:39 hod. se začíná projednávat bod 14/1 

      Bezúplatné nabytí od PK 

 

Bylo schváleno v 18:50:52 hod. 

Pro 20, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 

 

 

 

V 18:50:52 hod. se začíná projednávat bod 15/1 

      Úplatné nabytí od Charváta 

 

Brachtel MDDr. Zdeněk: ano 

Braunová Mgr. Petra: ano 

Dvořák Jaroslav: ano 

Dvořáková Ing. Michaela: ano 

Hnát Mgr. Zdeněk: ano 

Horáček Ing. Josef: ano 

Hrůša Mgr. Pavel: ano 

Macák Mgr. Ladislav: ano 

Macák Ing. Radovan: ano 

Matějčková Zezulová Mgr. Iva: nepřítomen 

Meinl Mgr. František: ano 

Mužík Mgr. Václav: ano 

Sklenář Pavel: ano 

Sochorová Mgr. Iveta: ano 

Straka Mgr. Jan: ano 

Svoboda Ing. Václav: ano 

Šimková MUDr. Taťána: ano 

Vaňková Božena: ano 

Větrovský Libor: ano 

Vrána Mgr. Petr : ano 

Zítek Mgr. Adam:  zdržel se 

 

Bylo schváleno v 18:51:46 hod. 

Pro 19, proti 0, zdrželi se 1, nehlasovali 0, nepřítomní 1 
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V 18:51:46 hod. se začíná projednávat bod 16/1 

      Záměr odprodeje k.ú.Oldřichov 

 

Brachtel MDDr. Zdeněk: ne 

Braunová Mgr. Petra: ano 

Dvořák Jaroslav: ano 

Dvořáková Ing. Michaela: ne 

Hnát Mgr. Zdeněk: ano 

Horáček Ing. Josef: ano 

Hrůša Mgr. Pavel: ano 

Macák Mgr. Ladislav: ano 

Macák Ing. Radovan: ano 

Matějčková Zezulová Mgr. Iva: nepřítomen 

Meinl Mgr. František: ano 

Mužík Mgr. Václav: ano 

Sklenář Pavel: ne 

Sochorová Mgr. Iveta: ano 

Straka Mgr. Jan: ne 

Svoboda Ing. Václav: ano 

Šimková MUDr. Taťána:  zdržel se 

Vaňková Božena: ne 

Větrovský Libor: ano 

Vrána Mgr. Petr :  zdržel se 

Zítek Mgr. Adam: ano 

 

Bylo schváleno v 18:53:35 hod. 

Pro 13, proti 5, zdrželi se 2, nehlasovali 0, nepřítomní 1 

 

 

 

V 18:53:35 hod. se začíná projednávat bod 17/1 

      Ne záměr prodeje 17/1, Oldřichov 
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Brachtel MDDr. Zdeněk: ano 

Braunová Mgr. Petra: ano 

Dvořák Jaroslav: ano 

Dvořáková Ing. Michaela: ano 

Hnát Mgr. Zdeněk: ano 

Horáček Ing. Josef: ano 

Hrůša Mgr. Pavel: ano 

Macák Mgr. Ladislav: ano 

Macák Ing. Radovan: ano 

Matějčková Zezulová Mgr. Iva: nepřítomen 

Meinl Mgr. František: ano 

Mužík Mgr. Václav:  zdržel se 

Sklenář Pavel:  zdržel se 

Sochorová Mgr. Iveta: ano 

Straka Mgr. Jan:  zdržel se 

Svoboda Ing. Václav: ano 

Šimková MUDr. Taťána: ano 

Vaňková Božena: ano 

Větrovský Libor: ne 

Vrána Mgr. Petr : ano 

Zítek Mgr. Adam: ano 

 

Bylo schváleno v 18:54:31 hod. 

Pro 16, proti 1, zdrželi se 3, nehlasovali 0, nepřítomní 1 

 

 

 

V 18:54:31 hod. se začíná projednávat bod 18/1 

      Schválení demolice č.p.12 Oldřichov 

 

Brachtel MDDr. Zdeněk: ano 

Braunová Mgr. Petra:  zdržel se 

Dvořák Jaroslav: ano 

Dvořáková Ing. Michaela: ano 
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Hnát Mgr. Zdeněk: ano 

Horáček Ing. Josef: ano 

Hrůša Mgr. Pavel: ano 

Macák Mgr. Ladislav: ano 

Macák Ing. Radovan: ano 

Matějčková Zezulová Mgr. Iva: nepřítomen 

Meinl Mgr. František: ne 

Mužík Mgr. Václav: ano 

Sklenář Pavel: ne 

Sochorová Mgr. Iveta: ano 

Straka Mgr. Jan:  zdržel se 

Svoboda Ing. Václav: ano 

Šimková MUDr. Taťána: ano 

Vaňková Božena: ano 

Větrovský Libor: ne 

Vrána Mgr. Petr : ano 

Zítek Mgr. Adam: ano 

 

Bylo schváleno v 18:55:07 hod. 

Pro 15, proti 3, zdrželi se 2, nehlasovali 0, nepřítomní 1 

 

 

 

V 18:55:07 hod. se začíná projednávat bod 19/1 

      Záměr odprodeje, Panenská 

 

Bylo schváleno v 18:56:08 hod. 

Pro 20, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 

 

 

 

V 18:56:08 hod. se začíná projednávat bod 20/1 

      Odprodej, Formy s.r.o. 

 

Brachtel MDDr. Zdeněk:  zdržel se 
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Braunová Mgr. Petra: ano 

Dvořák Jaroslav: ano 

Dvořáková Ing. Michaela:  zdržel se 

Hnát Mgr. Zdeněk: ano 

Horáček Ing. Josef: ano 

Hrůša Mgr. Pavel: ne 

Macák Mgr. Ladislav: ano 

Macák Ing. Radovan: ano 

Matějčková Zezulová Mgr. Iva: nepřítomen 

Meinl Mgr. František: ano 

Mužík Mgr. Václav:  zdržel se 

Sklenář Pavel: ano 

Sochorová Mgr. Iveta: ano 

Straka Mgr. Jan: ne 

Svoboda Ing. Václav: ano 

Šimková MUDr. Taťána: ano 

Vaňková Božena: ano 

Větrovský Libor: ano 

Vrána Mgr. Petr : ano 

Zítek Mgr. Adam: ano 

 

Bylo schváleno v 19:07:00 hod. 

Pro 15, proti 2, zdrželi se 3, nehlasovali 0, nepřítomní 1 

 

 

 

V 19:07:00 hod. se začíná projednávat bod 21/1 

      Odprodej, Bělojarská 

 

Brachtel MDDr. Zdeněk:  zdržel se 

Braunová Mgr. Petra: ano 

Dvořák Jaroslav: ano 

Dvořáková Ing. Michaela:  zdržel se 

Hnát Mgr. Zdeněk: ano 

Horáček Ing. Josef: ano 
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Hrůša Mgr. Pavel:  zdržel se 

Macák Mgr. Ladislav: ano 

Macák Ing. Radovan: ano 

Matějčková Zezulová Mgr. Iva: nepřítomen 

Meinl Mgr. František: ano 

Mužík Mgr. Václav: ano 

Sklenář Pavel: ano 

Sochorová Mgr. Iveta: ano 

Straka Mgr. Jan:  zdržel se 

Svoboda Ing. Václav: ano 

Šimková MUDr. Taťána: ano 

Vaňková Božena:  zdržel se 

Větrovský Libor: ano 

Vrána Mgr. Petr :  zdržel se 

Zítek Mgr. Adam: ano 

 

Bylo schváleno v 19:08:29 hod. 

Pro 14, proti 0, zdrželi se 6, nehlasovali 0, nepřítomní 1 

 

 

 

V 19:08:29 hod. se začíná projednávat bod 22/1 

      Odprodej, Rosler 

 

Brachtel MDDr. Zdeněk: ano 

Braunová Mgr. Petra: ano 

Dvořák Jaroslav: ano 

Dvořáková Ing. Michaela:  zdržel se 

Hnát Mgr. Zdeněk: ano 

Horáček Ing. Josef: ano 

Hrůša Mgr. Pavel:  zdržel se 

Macák Mgr. Ladislav: ano 

Macák Ing. Radovan: ano 

Matějčková Zezulová Mgr. Iva: nepřítomen 

Meinl Mgr. František: ano 
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Mužík Mgr. Václav: ano 

Sklenář Pavel:  zdržel se 

Sochorová Mgr. Iveta: ano 

Straka Mgr. Jan: ano 

Svoboda Ing. Václav: ano 

Šimková MUDr. Taťána:  zdržel se 

Vaňková Božena: ano 

Větrovský Libor: ano 

Vrána Mgr. Petr : ano 

Zítek Mgr. Adam: ano 

 

Bylo schváleno v 19:09:51 hod. 

Pro 16, proti 0, zdrželi se 4, nehlasovali 0, nepřítomní 1 

 

 

 

V 19:09:51 hod. se začíná projednávat bod 23/1 

      Zrušení práva zpětné koupě 

 

Brachtel MDDr. Zdeněk: ano 

Braunová Mgr. Petra: ano 

Dvořák Jaroslav: ano 

Dvořáková Ing. Michaela: ano 

Hnát Mgr. Zdeněk: ano 

Horáček Ing. Josef: ano 

Hrůša Mgr. Pavel: ano 

Macák Mgr. Ladislav: ano 

Macák Ing. Radovan: ano 

Matějčková Zezulová Mgr. Iva: nepřítomen 

Meinl Mgr. František: ano 

Mužík Mgr. Václav: ano 

Sklenář Pavel:  zdržel se 

Sochorová Mgr. Iveta: ano 

Straka Mgr. Jan: ano 

Svoboda Ing. Václav: ano 
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Šimková MUDr. Taťána: ano 

Vaňková Božena: ano 

Větrovský Libor: ano 

Vrána Mgr. Petr : ano 

Zítek Mgr. Adam: ano 

 

Bylo schváleno v 19:13:11 hod. 

Pro 19, proti 0, zdrželi se 1, nehlasovali 0, nepřítomní 1 

 

 

 

V 19:13:11 hod. se začíná projednávat bod 24/1 

      Název ulice: Na kopci 

Brachtel MDDr. Zdeněk: ne 

Braunová Mgr. Petra: ano 

Dvořák Jaroslav: ano 

Dvořáková Ing. Michaela: ano 

Hnát Mgr. Zdeněk: ano 

Horáček Ing. Josef: ne 

Hrůša Mgr. Pavel: ne 

Macák Mgr. Ladislav: ano 

Macák Ing. Radovan: ano 

Matějčková Zezulová Mgr. Iva: nepřítomen 

Meinl Mgr. František:  zdržel se 

Mužík Mgr. Václav: ano 

Sklenář Pavel: ne 

Sochorová Mgr. Iveta: ano 

Straka Mgr. Jan: ano 

Svoboda Ing. Václav: ano 

Šimková MUDr. Taťána: ano 

Vaňková Božena: ano 

Větrovský Libor: ano 

Vrána Mgr. Petr : ano 

Zítek Mgr. Adam: ano 
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Bylo schváleno v 19:14:48 hod. 

Pro 15, proti 4, zdrželi se 1, nehlasovali 0, nepřítomní 1 

 

 

V 19:14:49 hod. se začíná projednávat bod 24/2 

      Název ulice: Jižní 

 

 

 

V 19:14:57 hod. se začíná projednávat bod 25/1 

      Název ulice: Květná 

Brachtel MDDr. Zdeněk: ne 

Braunová Mgr. Petra: ano 

Dvořák Jaroslav: ano 

Dvořáková Ing. Michaela: ano 

Hnát Mgr. Zdeněk: ne 

Horáček Ing. Josef: ano 

Hrůša Mgr. Pavel: ano 

Macák Mgr. Ladislav: ano 

Macák Ing. Radovan: ano 

Matějčková Zezulová Mgr. Iva: nepřítomen 

Meinl Mgr. František: ano 

Mužík Mgr. Václav: ano 

Sklenář Pavel: ano 

Sochorová Mgr. Iveta: ano 

Straka Mgr. Jan: ano 

Svoboda Ing. Václav: ano 

Šimková MUDr. Taťána: ano 

Vaňková Božena: ano 

Větrovský Libor: ano 

Vrána Mgr. Petr : ano 

Zítek Mgr. Adam: ne 

 

Bylo schváleno v 19:15:20 hod. 

Pro 17, proti 3, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 
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V 19:15:20 hod. se začíná projednávat bod 25/2 

      Název ulice: Heřmánková 

 

 

 

V 19:15:49 hod. se začíná projednávat bod 26/1 

      Název ulice: K Lesíku 

Brachtel MDDr. Zdeněk: ne 

Braunová Mgr. Petra: ne 

Dvořák Jaroslav: ano 

Dvořáková Ing. Michaela: ano 

Hnát Mgr. Zdeněk: ne 

Horáček Ing. Josef: ano 

Hrůša Mgr. Pavel: ano 

Macák Mgr. Ladislav: ano 

Macák Ing. Radovan: ano 

Matějčková Zezulová Mgr. Iva: nepřítomen 

Meinl Mgr. František:  zdržel se 

Mužík Mgr. Václav: ano 

Sklenář Pavel: ano 

Sochorová Mgr. Iveta: ano 

Straka Mgr. Jan: ano 

Svoboda Ing. Václav: ano 

Šimková MUDr. Taťána: ne 

Vaňková Božena: ano 

Větrovský Libor: ano 

Vrána Mgr. Petr : ano 

Zítek Mgr. Adam: ne 

 

Bylo schváleno v 19:16:11 hod. 

Pro 14, proti 5, zdrželi se 1, nehlasovali 0, nepřítomní 1 

 

V 19:16:11 hod. se začíná projednávat bod 26/2 

      Název ulice: Jeřabinová 
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V 19:16:30 hod. se začíná projednávat bod 32/1 

       

Brachtel MDDr. Zdeněk: ne 

Braunová Mgr. Petra: ne 

Dvořák Jaroslav: ano 

Dvořáková Ing. Michaela: ano 

Hnát Mgr. Zdeněk: ne 

Horáček Ing. Josef: ano 

Hrůša Mgr. Pavel: ano 

Macák Mgr. Ladislav: ano 

Macák Ing. Radovan: ano 

Matějčková Zezulová Mgr. Iva: nepřítomen 

Meinl Mgr. František: ne 

Mužík Mgr. Václav: ano 

Sklenář Pavel: ne 

Sochorová Mgr. Iveta: ano 

Straka Mgr. Jan: ano 

Svoboda Ing. Václav: ano 

Šimková MUDr. Taťána: ano 

Vaňková Božena: ano 

Větrovský Libor: ano 

Vrána Mgr. Petr : ne 

Zítek Mgr. Adam: ano 

 

Bylo schváleno v 19:16:59 hod. 

Pro 14, proti 6, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 

 

V 19:16:59 hod. se začíná projednávat bod 24/2 

      Název ulice: Jižní 
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V 19:17:07 hod. se začíná projednávat bod 27/1 

      Název ulice: Ke Studánce 

Brachtel MDDr. Zdeněk: ne 

Braunová Mgr. Petra: ano 

Dvořák Jaroslav: ano 

Dvořáková Ing. Michaela: ano 

Hnát Mgr. Zdeněk: ano 

Horáček Ing. Josef: ano 

Hrůša Mgr. Pavel: ano 

Macák Mgr. Ladislav: ano 

Macák Ing. Radovan: ano 

Matějčková Zezulová Mgr. Iva: nepřítomen 

Meinl Mgr. František: ano 

Mužík Mgr. Václav: ano 

Sklenář Pavel: ne 

Sochorová Mgr. Iveta: ano 

Straka Mgr. Jan: ano 

Svoboda Ing. Václav: ano 

Šimková MUDr. Taťána: ano 

Vaňková Božena: ano 

Větrovský Libor: ano 

Vrána Mgr. Petr : ne 

Zítek Mgr. Adam: ne 

 

Bylo schváleno v 19:17:32 hod. 

Pro 16, proti 4, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 

 

V 19:17:32 hod. se začíná projednávat bod 27/2 

      Název ulice: Na Vyhlídce 

 

 

 

V 19:17:38 hod. se začíná projednávat bod 28/1 

      Název ulice: K Rozhledně 

Brachtel MDDr. Zdeněk: ano 
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Braunová Mgr. Petra: ne 

Dvořák Jaroslav: ano 

Dvořáková Ing. Michaela: ano 

Hnát Mgr. Zdeněk: ne 

Horáček Ing. Josef: ne 

Hrůša Mgr. Pavel: ano 

Macák Mgr. Ladislav: ne 

Macák Ing. Radovan: ne 

Matějčková Zezulová Mgr. Iva: nepřítomen 

Meinl Mgr. František: ne 

Mužík Mgr. Václav: ano 

Sklenář Pavel: ne 

Sochorová Mgr. Iveta: ne 

Straka Mgr. Jan: ano 

Svoboda Ing. Václav: ano 

Šimková MUDr. Taťána: ne 

Vaňková Božena: ano 

Větrovský Libor: ano 

Vrána Mgr. Petr : ano 

Zítek Mgr. Adam: ano 

 

Bylo schváleno v 19:18:12 hod. 

Pro 11, proti 9, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 

 

V 19:18:12 hod. se začíná projednávat bod 28/2 

      Název ulice: Pod Vysokou 

 

 

 

V 19:18:19 hod. se začíná projednávat bod 29/1 

      REVIS - příspěvky 

 

Bylo schváleno v 19:20:58 hod. 

Pro 20, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 
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V 19:20:58 hod. se začíná projednávat bod 30/1 

      ZŠ Zárečná - příspěvky 

 

Bylo schváleno v 19:22:29 hod. 

Pro 20, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 

 

 

 

V 19:22:29 hod. se začíná projednávat bod 31/1 

      HC Tachov dotace 

 

Bylo schváleno v 19:26:09 hod. 

Pro 20, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 

 


